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Usvajanje Zapisnika sa XXII. sjednice Općinskog vijeća 



 
OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/19-01/04 

URBROJ: 2170-03-19-01-1 

 

Z A P I S N I K 
sa XXII. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ĉavle odrţane 30. svibnja 2019.godine 
 

 

 

 Sjednica se odrţava u  prostorijama Općine Ĉavle – OPĆINSKA VIJEĆNICA, sa 

poĉetkom u 19,00 sati, a predsjedava joj predsjednik Općinskog vijeća Općine Ĉavle 

NORBERT MAVRINAC. 

 Prisutni: NORBERT MAVRINAC, SANDRA MOHORIĆ, RAJNA BROZNIĆ,  

DUŠKO MIĈETIĆ, ALJOŠA ŢEŢELIĆ, ALEN KNEŢEVIĆ, MARKO ŢUVIĆ,  

MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC, MARKO SOBOTINĈIĆ, STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, EDO ŢEŢELIĆ. 

Ostali prisutni: IVANA CVITAN POLIĆ, DEJAN LJUBOBRATOVIĆ, MIRJANA 

ĈABRIJAN, direktor KD ĈAVLE d.o.o. DARIO ŠVRLJUGA. 

 Predsjedatelj utvrĊuje da sjednici prisustvuje 12 vijećnika pa će sve donijete odluke 

biti punovaljane. 

 U nastavku predsjedatelj ĉita prijedlog dnevnog reda te utvrĊuje da je jednoglasno 

usvojen slijedeći 

 

 

D n e v n i  r e d: 

 

1.Izvješće o radu KD ĈAVLE d.o.o. 

2.Usvajanje Zapisnika sa 21.sjednice Općinskog vijeća 

3.Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Ĉavle za 2018.godinu 

4.Godišnji izvještaj o ostvarenju: 

a)Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 

b)Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 

5.Godišnji izvještaj o ostvarenju Programa javnih potreba u 2018.godini: 

a)iz oblasti predškolskog odgoja , naobrazbe i obrazovanja 

b)iz oblasti u kulturi 

c)iz oblasti u sportu 

d)iz oblasti socijalne skrbi i zdravstva 

6.Donošenje odluke o raspodjeli rezultata Općine Ĉavle za 2018.godinu 
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7.Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine Ĉavle za 2019.godinu i 

projekcije za 2020 i 2021.godinu 

8.Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama: 

a)Programa javnih potreba za 2019.godinu iz oblasti predškolskog odgoja,naobrazbe i 

obrazovanja 

b)Programa javnih potreba u kulturi za 2019.godinu 

c)Programa javnih potreba u sportu za 2019.godinu 

d)Programa javnih potreba iz socijalne skrbi i zdravstva za 2019.godinu 

9.Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama Programa odrţavanja komunalne 

infrastrukture za 2019.godinu 

10. Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

11.Donošenje odluke o II.izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proraĉuna Općine 

Ĉavle za 2019.godinu 

12.Donošenje odluke o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta „Energetska obnova 

Doma kulture Ĉavle“ 

13.Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 

14.Donošenje odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Ĉavle 

15.Donošenje odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Općine Ĉavle i vlasništvu pravne 

osobe 

 

Toĉka 1. 

Izvješće o radu KD ĈAVLE d.o.o. 

 

 Uvodno izlaganje daje općinska naĉelnica nakon ĉega direktor KD Ĉavle d.o.o. daje 

dopunsko izvješće o radu za proteklu godinu. 

 Izvješće je u privitku Zapisnika. 

 

NA SJEDNICU STIŢE VIJEĆNICA ĐURĐICA FUĆAK, PA SADA SJEDNICI 

PRISUSTVUJE 13 VIJEĆNIKA. 

 

 Nakon uvodnom izlaganja , predsjednik otvara raspravu, za koju su se prijavili:EDO 

ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC, STANISLAV ŢEŢELIĆ, RAJNA BROZNIĆ, SANDRA 

MOHORIĆ, ALJOŠA ŢEŢELIĆ, ĐURĐICA FUĆAK. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik utvrĊuje da se Izvješće o radu KD ĈAVLE d.o.o. 

prima na znanje. 

 

 AKTUALNI SAT: 
 

GORAN MAVRINAC: 1 .Juĉer sam na kućnu adresu dobio pismo od sumještanke 

Radojke Ţivĉić koja me je obavijestila o prikupljenim potpisima i predanoj vam peticiji 

mještana Općine Ĉavle za smanjenjem komunalne naknade, shodno navedenom zanima 

me mislite li kao predstavnik izvršne vlasti uĉiniti nešto po tom pitanju i kanite li 

općinsko vijeće ukljuĉiti u navedeni predmet? 

 2.Do kada će te tolerirati plaćeni nerad za nedolazak na sjednice vijeća samih 

vijećnika, ĉlanova odbora i povjerenstava? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1. Odluku o komunalnoj naknadi i visini boda za obraĉun 

donijelo je ovo vijeće a ja kao predstavnik izvršne vlasti sam duţna istu provoditi. Moram 

istaknuti i ĉinjenicu da je prilikom donošenja takve odluke dano objašnjenje i koji su razlozi 

za takvo povećanje. Vijeće je takvo objašnjenje većinom glasova prihvatilo i donijelo 
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spomenutu odluku. Obzirom da nije bilo drugih prijedloga predloţena Odluka je prihvaćena i 

na snazi je, te se obraĉun vrši temeljem te odluke. 

Norbert Mavrinac(odgovor): 2. Gospodine vijećniĉe imate mogućnost prikupiti potreban broj 

potpisa ostalih vijećnika te pokrenuti postupak promjene Odluke o naknadama vijećnika i 

ĉlanova radnih tijela. U protivnom u primjeni je vaţeća odluka koja ne predviĊa neplaćanje 

mjeseĉne naknade radi nedolaska. 

 

STANISLAV ŢEŢELIĆ: 1. Da li će se korigirati Odluka o komunalnoj doprinosu kako 

bi se smanjili iznosi? 

 2. Da li je u planu i dali se razmišlja o ureĊenju puta Rakovo-Bajĉevo selo? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1. Za sada je u primjeni postojeća odluke i obraĉun se vrši 

temeljem te Odluke. U prijedlogu nove Odluke predviĊeno je uvoĊenje zona tako da bi se 

iznosi  razlikovali u odnosu na zonu u kojoj je objekt. 

 2. UreĊenje puta je u planu ali dio mještana na tom dijelu su se protivili bilo kakvim 

radovima. Ukoliko se oni usuglase Općina Ĉavle nema razloga da to pitanje odmah na riješi. 

Radi se o vlasniĉkim odnosima. 

 

ALEN KNEŢEVIĆ: 1. Kavi su rezultati upisa u djeĉji vrtić za novu odgojno obrazovnu 

godinu? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Prijava za upis djece u djeĉji vrtić Ĉavlić je više u odnosu na 

ukupan kapacitet.Rijeĉ je o oko 15 djece i to sa prebivalištem roditelja na podruĉju Općine 

Ĉavle. Do sada je u djeĉjem vrtiću bilo upisan i odreĊen broj djece ĉiji roditelji imaju 

prebivalište izvan podruĉja Općine Ĉavle iz razloga što je kapacitet djece to omogućavao. Za 

ovu godinu je prijedlog da prioritet pri upisu imaju roditelji djece sa prebivalištem na 

podruĉju Općine Ĉavle a tek potom oni koji imaju prebivalište izvan Općine Ĉavle. 

 

RAJNA BROZNIĆ:1. Koji je razlog puknuća stakala na djeĉjem vrtiću Ĉavlić? 

 2.Tko koristi prostor fitnessa u SD Mavrinci? 

Dejan Ljubobratović (odgovor): 1. Do puknuća stakala je došlo uslijed naĉina korištenja 

prostora. Oštećenje je otklonjeno i prijavljena je šteta kod osiguravajućeg društva. 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): 2. Za prostor fitnesa je proveden javni natjeĉaj, izvršen je odabir 

ponuditelja, sklopljen je ugovor sa zakupcem te je zapoĉeo rad fitnesa. 

 

SANDRA MOHORIĆ: 1. Obzirom da je zapoĉela primjena kontrola i naplata kazni za 

parkiranje u centru Ĉavala na autobusnoj stanici, da li se isti naĉin moţe primijeniti i na 

lokaciji kod ljekarne? 

 2. Kakva je situacija oko rješavanja postavljanja bukobrana u Cerniku uz 

autoput? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Regulacija parkiranja kod doma Ĉavle je zapoĉela 

postavljanjem nadzorne kamere. Trenutno se obavljaju pripreme za postavljanje iste takve 

kamere za regulaciju i kontrolu parkiranja kod ljekarne što bi trebalo uslijediti uskoro. 

 2. Unazad nekoliko godina po zaprimljenom zahtjevu dijela mještana naselja Cernik 

upućen je od strane Općine Ĉavle prema ARZ zahtjev za pokretanje postupka postavljanja 

bukobrana na toj lokaciji. Sve do danas ARZ se oglušivao na spomenutu inicijativu, tako da 

nekih konkretnijih informacija i saznanja nemamo po tom pitanju. 

 

Toĉka 2. 

Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog Zapisnika sa 21. sjednice vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu. 
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 Općinska naĉelnica napominje da je kod pitanja vijećnika Eda Ţeţelića vezano na 

upojnu graĊevinu na Hrastenici u dijelu njezina odgovora treba stajati da će se to pitanje 

riješiti uz dogovor sa KD ĈAVLE koje vrši poslove odrţavanja tih graĊevina na podruĉju 

Općine Ĉavle. 

 Oĉitovanje općinske naĉelnice se prihvaća te tako ispravljen zapisnik predsjednik daje 

na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvaja se Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 3. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Ĉavle za 2018.godinu 

 

 Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Ĉavle za 2018.godinu vijećnicima je 

dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje Mirjana Ĉabrijan. 

 U nastavku, predsjednik otvara raspravu za koju su se prijavili:ĐURĐICA FUĆAK, 

MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje izvještaj na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova:11 ZA, 2 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Ĉavle za 2018. 

godinu. 

 

Toĉka 4. 

Godišnji izvještaj o ostvarenju: 

a)Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 

b)Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 

 

 Godišnji izvještaji o ostvarenju programa odrţavanja i Programa gradnje objekata i 

ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018.godinu vijećnicima su dostavljeni uz poziv i 

materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjednik otvara raspravu za koju su se prijavili:ĐURĐICA FUĆAK, 

GORAN MAVRINAC. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje izvještaje na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova: 11 ZA, 2 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K U 

 

 Prihvaća se izvještaj o ostvarenju: 

a)Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 

b)Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018.godinu. 
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Toĉka 5. 

Godišnji izvještaj o ostvarenju Programa javnih potreba u 2018.godini: 

a)iz oblasti predškolskog odgoja , naobrazbe i obrazovanja 

b)iz oblasti u kulturi 

c)iz oblasti u sportu 

d)iz oblasti socijalne skrbi i zdravstva 

 

 Godišnji izvještaji o ostvarenju Programa javnih potreba u 2018.godini vijećnicima su 

dostavljeni uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik daje izvještaje na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova: 11 ZA, 2 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvajaju se Godišnji izvještaji o ostvarenju Programa javnih potreba u 

2018.godini: 

a)iz oblasti predškolskog odgoja , naobrazbe i obrazovanja 

b)iz oblasti u kulturi 

c)iz oblasti u sportu 

d)iz oblasti socijalne skrbi i zdravstva. 

 

Toĉka 6. 

Donošenje odluke o raspodjeli rezultata Općine Ĉavle za 2018.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Općine Ĉavle za 2018.godinu vijećnicima je 

dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik daje izvještaje na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova: 10 ZA, 3 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o raspodjeli rezultata Općine Ĉavle za 2018.godinu. 

 

Toĉka 7. 

Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine Ĉavle 

za 2019.godinu i projekcije za 2020 i 2021.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o I.izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine Ĉavle za 2019.godinu i 

projekcije za 2020 i 2021.godinu vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu 

sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daju općinska naĉelnica i Mirjana Ĉabrijan. 

 U nastavku, predsjednik otvara raspravu za koju su se prijavili:EDO ŢEŢELIĆ, 

GORAN MAVRINAC, ĐURĐICA FUĆAK, MIRKO VUKELIĆ, RAJNA BROZNIĆ, 

MARKO SOBOTINĈIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje prijedlog Odluke na usvajanje. 
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 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova:10 ZA, 3 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o I.izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine Ĉavle za 

2019.godinu i projekcije za 2020 i 2021.godinu. 

 

Toĉka 8. 

Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama: 

a)Programa javnih potreba za 2019.godinu iz oblasti predškolskog odgoja,naobrazbe i 

obrazovanja 

b)Programa javnih potreba u kulturi za 2019.godinu 

c)Programa javnih potreba u sportu za 2019.godinu 

d)Programa javnih potreba iz socijalne skrbi i zdravstva za 2019.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba za 2019.godinu 

vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik daje prijedlog Odluke na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o I.izmjenama i dopunama: 

a)Programa javnih potreba za 2019.godinu iz oblasti predškolskog odgoja,naobrazbe i 

obrazovanja 

b)Programa javnih potreba u kulturi za 2019.godinu 

c)Programa javnih potreba u sportu za 2019.godinu 

d)Programa javnih potreba iz socijalne skrbi i zdravstva za 2019.godinu. 

 

Toĉka 9. 

Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama Programa odrţavanja komunalne 

infrastrukture za 2019.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o I.izmjenama i dopunama Programa odrţavanja komunalne 

infrastrukture za 2019.godinu vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik daje prijedlog Odluke na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova:11 ZA, 2 SUZDRŢANA donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o I.izmjenama i dopunama Programa odrţavanja komunalne 

infrastrukture za 2019.godinu. 
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Toĉka 10. 

Donošenje odluke o I.izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o I.izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture za 2019.godinu vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu 

sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjednik otvara raspravu za koju se je prijavila:ĐURĐICA FUĆAK. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova:10 ZA, 3 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o I.izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i 

ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu. 

 

Toĉka 11. 

Donošenje odluke o II.izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proraĉuna Općine 

Ĉavle za 2019.godinu 

 

 Prijedlog Odluke o II.izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proraĉuna Općine 

Ĉavle za 2019.godinu vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku, predsjednik otvara raspravu za koju se je prijavila:ĐURĐICA FUĆAK. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova:10 ZA , 3 SUZDRŢANA donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o II.izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proraĉuna 

Općine Ĉavle za 2019.godinu. 

 

Toĉka 12. 

Donošenje odluke o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta „Energetska obnova 

Doma kulture Ĉavle“ 

 

 Prijedlog Odluke o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta „Energetska obnova 

Doma kulture Ĉavle“ vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodnom dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik daje prijedlog odluke na 

usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova: 11 ZA, 2 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 
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O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta „Energetska 

obnova Doma kulture Ĉavle“. 

 

Toĉka 13. 

Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 

 

 Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu vijećnicima je dostavljen uz poziv i 

materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodnom dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjednik otvara raspravu za koju su se prijavili:GORAN MAVRINAC, 

STANISLAV ŢEŢELIĆ, MARKO SOBOTINĈIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje prijedlog odluke na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o komunalnom doprinosu Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 14. 

Donošenje odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Ĉavle 

 

 Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Ĉavle vijećnicima je 

dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodnom dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjednik otvara raspravu za koju se je prijavio: GORAN MAVRINAC. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje prijedlog odluke na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je većinom 

glasova: 12 ZA, 1 SUZDRŢAN, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 15. 

Donošenje odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Općine Ĉavle i vlasništvu pravne 

osobe 

 

 Prijedlog odluke o zamjeni nekretnina u vlasništvu Općine Ĉavle i vlasništvu pravne 

osobe vijećnicima je dostavljen uz poziv i materijal za ovu sjednicu. 

 Uvodnom dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjednik otvara raspravu za koju se je prijavio:GORAN MAVRINAC, 

EDO ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjednik daje prijedlog odluke na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjednik utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 
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O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o zamjeni nekretnina u vlasništvu Općine Ĉavle i vlasništvu 

pravne osobe. 

 

 ZAVRŠENO U 21,10 SATI. 

 

 BILJEŢIO:      PREDSJEDNIK: 

       Doris Miculinić      Norbert Mavrinac 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Temeljem odredbe članka 19. Statuta Općine Čavle (Službene novine 
PGŽ br. 20/14, 26/14, 27/15, 12/18 i 41/18), Općinsko vijeće Općine 
Čavle na sjednici održanoj 18. srpnja 2019. godine donosi 

 
 
 

 
 
 
 

O D L U K U 

 
 
 
 

usvaja se zapisnik sa 22. sjednice Općinskog vijeća  

održane 30.05.2019. 

 
 
 
 
 
 Predsjednik: 
 Norbert Mavrinac, v.r. 
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